
 
 

  
 
 
 
 PROCES – VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 
din data de 24.10.2023 

 
 

 Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 734 / 19.10.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a desfăşurat în 
sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 

 
 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, declarând deschisă şedinţa de consiliu, 

face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența toți cei 17 consilieri locali în funcţie. 
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-na Stoenică Eugenia - director executiv al 

Direcției economico-financiare și d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în 
notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din 
cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
Este prezentă din partea S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. d-na Rădulescu Ramona – director. 
 
 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune discuției și votului procesul-verbal 
al ședinței ordinare de Consiliu din data de 28.09.2023, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
 
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta dă citire ordinii de zi după cum urmează: 
  

1. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al 
Oraşului Drăgăneşti-Olt pe anul 2023” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea execuţiei bugetare pentru trimestrul III al anului 

2023” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

3. Proiect de hotărâre referitor la: „ completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 117 / 28.11.2017 
referitoare la solicitarea adresată Guvernului României de emiterea unei hotărâri privind 
transmiterea, cu titlu gratuit, din domeniul public al Statului român şi administrarea Ministerului 
Finanţelor Publice în domeniul public al U.A.T. Oraşul Drăgăneşti-Olt şi administrarea 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a unui imobil – construcţie (fost sediu al Administraţiei 
Finanţelor Publice la nivel orăşenesc)” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „însușirea Raportului de evaluare a terenului intravilan în 

suprafață de 312 mp, domeniu privat al Orașului Drăgănești-Olt, situat în str. Nicolae Titulescu, 
nr. 16A și stabilirea redevenței de concesionare” 

Iniţiator proiect, Viceprimar Daniel POPESCU 



 
 

5. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 
de investiție „Proiectare și relocare instalație de utilizare gaze – G.P.P. „Dumbrava Minunată” - 
Cămin de copii (Creșă cămin) Drăgănești-Olt”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Proiectare și relocare instalație de utilizare gaze – Casa de cultură „Ileana 
Constantinescu” Drăgănești-Olt”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
7. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Proiectare și execuție instalație de utilizare gaze – Centru pentru tineret 
Drăgănești-Olt”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
8. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Proiectare și relocare instalație de utilizare gaze – G.P.N. „Dumbrava Minunată” 
Drăgănești-Olt”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
9. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Proiectare și relocare instalație de utilizare gaze – G.P.N. „Elena FARAGO” 
Drăgănești-Olt, sat Comani”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
10. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Relocare instalație de utilizare gaze - Liceul tehnologic Drăgănești-Olt”” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

11. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 
de investiție „Proiectare și relocare instalație de utilizare gaze - Școala Gimnazială Drăgănești-
Olt, sat Comani”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
12. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție „Alimentare cu energie electrică Adăpost câini Drăgănești-Olt”” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

13. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului  
de investiție „Alimentare cu energie electrică Școala Gimnazială Drăgănești-Olt, sat Comani”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
14. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului  

de investiție „Alimentare cu energie electrică Liceul tehnologic Drăgănești-Olt”” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

15. Proiect de hotărâre referitor la: „stabilirea modalității de gestiune pentru Serviciul de 
salubrizare privind activitățile de "Măturatul, spălatul și stropitul căilor publice din localitate, 
inclusiv colectarea și transportul deșeurilor din pământ și pietre provenite de pe căile publice la 
depozitele de deșeuri, precum și a deșeurilor provenite din coșurile stradale la depozitele de 
deșeuri și / sau la instalațiile de tratare" și de " Curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile 
publice şi menţinerea în funcţiune a acestora pe timp de polei sau de îngheţ" și aprobarea 
documentației de atribuire pentru delegarea, prin achiziție publică de servicii, a acestei 
activități” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
16. Proiect de hotărâre referitor la: „constituirea Comisiei speciale de analiză și verificare a 

situației construcțiilor și a terenurilor ocupate de S.C. SPICUL S.R.L.- Drăgănești-Olt, aflate în 
Parcul orășenesc” 

Iniţiator proiect, Grup politic P.S.D. 
17. Proiect de hotărâre referitor la: „retragerea dreptului de folosință gratuită, în suprafață de 

300 mp, persoanelor care nu și-au îndeplinit obligațiile impuse de Legea nr. 15/2003 privind 
sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuințe proprietate personală” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
18. Proiect de hotărâre referitor la: „atribuirea de loturi în folosinţă  gratuită în suprafaţă de 300  



 
 

m.p, unor solicitanţi care îndeplinesc criteriile impuse de Legea nr.15/2003 privind sprijinul 
acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
19. Proiect de hotărâre referitor la: „ modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 100/11.09.2023 

referitoare la  acordarea unui ajutor de urgență, constând într-o sumă de bani, d-nei DAVID 
Florentina Claudia” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
20. Proiect de hotărâre referitor la: „desemnarea unui consilier local în Consiliul  de 

administraţie al Grădiniței cu program normal "Dumbrava minunată"- Drăgănești-Olt, pentru 
anul școlar 2023-2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
21. Întrebări, interpelări. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, face precizarea că domnul primar retrage de 
pe ordinea de zi proiectul de hotărâre cu numărul 20 și totodată aduce la cunoștință consilierilor locali 
că ordinea de zi a fost suplimentată cu încă două proiecte de hotărâre, care au fost dezbătute în cadrul 
Comisiilor de specialitate ale Consiliului local, și anume:  

1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 
de investiție „ Continuare lucrări la sediul Primăriei Drăgănești-Olt, str. N.Titulescu, nr.150, 
Orașul Drăgănești-Olt”.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „stabilirea plafonului minimal al salariului de bază brut lunar  

pentru funcţiile publice şi contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 
Oraşului Drăgăneşti-Olt, începând cu 01.10.2023.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot ordinea de zi modificată, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 
 
IV.DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al Oraşului Drăgăneşti-Olt  

pe anul 2023. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-na Stoenică Eugenia – Când se fac rectificările, dacă nu se cheltuie ce s-a prevăzut la 

începutul anului reduci din credite și pui acolo unde cheltuielile nu au fost prevăzute la maxim și mai 
este necesar. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Sumele de la venituri – închirieri sunt banii proveniți din concesionarea 
canalelor din orezărie? 

D-na Stoenică Eugenia – Da. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
2. Aprobarea execuţiei bugetare pentru trimestrul III al anului 2023. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 



 
 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Ciubuc Dumitru – De ce avem diferență între venituri și cheltuieli? La venituri avem 
145.668 mii lei și la cheltuieli avem 147.448 mii lei. 

D-na Stoenică Eugenia – Este o eroare de tehnoredactare. Sumele trebuie să fie egale. 
D-nul Ciubuc Dumitru – La taxele speciale avem 780 mii lei. Este inclusă aici și taxa pentru 

pompieri? 
D-na Stoenică Eugenia – Nu. Taxa specială este doar taxa pentru gunoi. 
D-nul Ciubuc Dumitru - Și taxa pentru pompieri unde intră? 
D-na Stoenică Eugenia -  Taxa pentru pompieri intră la cap. 05.16.50. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Din 780 mii lei, am încasat 689 mii lei și am plătit 1.659.729 lei. Dublu și 

ceva. 
D-na Stoenică Eugenia – Așa este. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Există speranță să mai recuperăm banii aceștia? 
D-na Stoenică Eugenia – Normal că se lucrează la recuperarea lor. Este o taxă care trebuie 

recuperată. Urmează același parcurs ca și impozitul pe proprietate. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Acum o lună de zile s-a format o comisie care să meargă în teren să 

încaseze această taxă.  
D-na Stoenică Eugenia – Au actualizat declarațiile cetățenilor. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 

3. Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 117 / 28.11.2017 referitoare la solicitarea 
adresată Guvernului României de emiterea unei hotărâri privind transmiterea, cu titlu gratuit, 
din domeniul public al Statului român şi administrarea Ministerului Finanţelor Publice în 
domeniul public al U.A.T. Oraşul Drăgăneşti-Olt şi administrarea Consiliului Local Drăgăneşti-
Olt a unui imobil – construcţie (fost sediu al Administraţiei Finanţelor Publice la nivel 
orăşenesc). 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Acesta este ultimul pas pentru clădirea aceasta? 
D-na Stoenică Eugenia – Unul din pași, pentru că tot timpul mai analizează juriștii de la Finanțe 

și mai găsesc ceva, ne mai trimit înapoi acte. Ei nu au definitivate actele.    
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
4. Însușirea Raportului de evaluare a terenului intravilan în suprafață de 312 mp, 

domeniu privat al Orașului Drăgănești-Olt, situat în str. Nicolae Titulescu, nr. 16A și stabilirea 
redevenței de concesionare. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Viceprimar – Este vorba despre terenul din str. N.Titulescu. S-a făcut evaluarea și acum 

ne însușim prețul. Dintre prețul stabilit de evaluator și valoarea de inventar, s-a ales valoarea cea mai 
mare. 



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru – Văd în această fotografie din raportul de evaluare că terenul are și un 
gard. A luat și gardul sau numai terenul? Un teren când se concesionează trebuie să fie liber de 
sarcini. 

D-nul Secretar – Despre ce gard vorbiți? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Uitați-vă aici. Gardul este în față. 
D-nul Secretar – Această întrebare trebuia pusă la comisii, ca să se poată lămuri situația prin 

verificare. Mai ales dacă este o situație care poate fi constatată de oricine. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Este o întrebare care așteaptă un răspuns. 
D-nul Secretar – Nu aș putea să vă dau un răspuns.  
D-nul Stoenică Alexandru – În raportul de evaluare scrie că terenul este împrejmuit. Scrie clar 

asta în raportul de evaluare. 
D-nul Secretar – Presupun că așa este. Evaluatorul merge la fața locului. 
D-nul Stoenică Eugenia - Și în Caietul de sarcini ce scrie? 
D-nul Secretar – Nu știu ce scrie pentru că nu am în față Caietul de sarcini, adoptat într-una 

dintre ședințele anterioare. Discuțiile trebuiau purtate in Comisii împreună cu funcționarii care au 
susținut proiectul de hotărâre. Presupun că ați observat totuși că redevența de concesionare a fost 
stabilită la nivelul valorii de inventar, care este aproape de două ori mai mare decât cea care reiese din 
Raportul de evaluare. 

D-nul Stoenică Alexandru – Este vorba de legalitate. 
D-nul Sceretar – La ce vă referiți? 
D-nul Stoenică Alexandru – Raportul de evaluare nu corespunde cu Caietul de sarcini al 

concesiunii. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 10 voturi pentru (Popescu Daniel, Achim Iulian, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, 
Martin Marian, Mocioacă Ilie, Tobescu Dorel, Vitan Marius, Manea-Naidin Laura, Prundeanu Narcizel) 
și 7 abțineri (Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, Stoenică Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, 
Ghica Ion Costin și Dobre Violeta). 

 
 
5. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Proiectare și  

relocare instalație de utilizare gaze – G.P.P. „Dumbrava Minunată” - Cămin de copii (Creșă 
cămin) Drăgănești-Olt”. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ce înseamnă aceste utilități? 
D-nul Viceprimar – Noi finanțăm tot ce înseamnă racord la gaze și curent. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ce înseamnă racord? 
D-nul Viceprimar – Noi plătim costurile. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Erau racordate și înainte la gaze. Ce se întâmplă de plătim acum 

aceste sume? 
D-nul Viceprimar – Se schimbă instalațiile. Cei de la I.S.U. au solicitat asta. La curent este mai 

dificil. Trebuie o putere a instalației mai mare decât este acum. La grădiniță este mai ușor pentru că 
este aproape, dar la Școala de la Comani este distanță mare. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – La școală au solicitat de mult să fie o 
putere mai mare a instalației. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
 
 



 
 

6. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Proiectare și  
relocare instalație de utilizare gaze – Casa de cultură „Ileana Constantinescu” Drăgănești-Olt”. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
7. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Proiectare și  

execuție instalație de utilizare gaze – Centru pentru tineret Drăgănești-Olt”. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
8. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Proiectare și  

relocare instalație de utilizare gaze – G.P.N. „Dumbrava Minunată” Drăgănești-Olt”. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
9. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Proiectare și  

relocare instalație de utilizare gaze – G.P.N. „Elena FARAGO” Drăgănești-Olt, sat Comani”. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
10. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Relocare  

instalație de utilizare gaze - Liceul tehnologic Drăgănești-Olt”, 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 



 
 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 
de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
 
11. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Proiectare și  

relocare instalație de utilizare gaze - Școala Gimnazială Drăgănești-Olt, sat Comani”. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
12.  Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 

„Alimentare cu energie electrică Adăpost câini Drăgănești-Olt”. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
13. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Alimentare cu  

energie electrică Școala Gimnazială Drăgănești-Olt, sat Comani”. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
14. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Alimentare cu  

energie electrică Liceul tehnologic Drăgănești-Olt”. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 



 
 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
 
15. Stabilirea modalității de gestiune pentru Serviciul de salubrizare privind activitățile de  

"Măturatul, spălatul și stropitul căilor publice din localitate, inclusiv colectarea și transportul 
deșeurilor din pământ și pietre provenite de pe căile publice la depozitele de deșeuri, precum și 
a deșeurilor provenite din coșurile stradale la depozitele de deșeuri și / sau la instalațiile de 
tratare" și de " Curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea în funcţiune a 
acestora pe timp de polei sau de îngheţ" și aprobarea documentației de atribuire pentru 
delegarea, prin achiziție publică de servicii, a acestei activități. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Am văzut că s-a prins în Caietul de sarcini suma de 270 mii lei pentru 

măturat și deszăpezire. Considerați că dacă veți lua aceste lucrări în anii următori vă veți descurca cu 
sumele acestea? 

D-na Rădulescu Ramona – Eu am un extras cu veniturile noastre din ultimii 3 ani. Pentru că nu 
a mai nins în anii 2021 și 2022 am avut 4.500 – 4.700 lei venituri din deszăpezire. În anul 2021 am avut 
pentru ambele contracte venituri de 152.687 lei și pe anul 2022 am avut 157.782 lei. Valoarea celor 
două contracte acum este de 336.131 lei. În cazul în care anul acesta ninge și valoarea se va depăși 
vom face un act adițional. 

D-nul Stoenică Alexandru – Ați luat în calcul creșterea salariului minim pe economie de la 1 
ianuarie? 

D-na Rădulescu Ramona – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – La veniturile acelea pe care le-ați avut, ați avut și cheltuieli. Cât au fost? 
D-na Rădulescu Ramona – Am avut și cheltuieli. Profitul a fost de aproximativ 3.000 lei pe un 

an pentru aceste lucrări. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dacă la 350 mii lei ați avut profit 3.000 lei, în condițiile în care salariul 

minim a fost 3.000 lei și la anul salariul va fi 3.750 lei, dumneavoastră vreți să spuneți că vă veți 
descurca cu suma aceasta? 

D-na Rădulescu Ramona – Nu am făcut calculul cu 3.750 lei. 
D-nul Stoenică Alexandru – Este ordonanță de guvern pentru creșterea salariului minim. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Facem un calcul simplu. Dacă împărțim 270 mii la 5 oameni și la 12 luni 

și vedeți cât vă dă pe lună. 
D-na Rădulescu Ramona – Serviciile acestea nu sunt făcute să avem noi un profit extraordinar. 
D-nul Nădescu Viorel – Dar nu aveți deloc profit. Este zero. 
D-nul Stoenică Alexandru – Numai salariile fac 225 mii lei la 5 oameni pe un an. Dacă împărțim 

la 12 rezultă 18750 lei/lună. Cum ziceți că vă puteți descurca cu sumele acestea? 
D-na Rădulescu Ramona – Eu vă spun ce venituri am avut anul trecut. 
D-nul Stoenică Alexandru – Dar prețurile au crescut. 
D-na Rădulescu Ramona – Dacă ajungem să depășim valoarea contractului facem un act 

adițional prin care mai creștem valoarea. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Trebuie să veniți cu el în Consiliu local. 
D-na Rădulescu Ramona – O să venim. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ați venit anul trecut? 
D-na Rădulescu Ramona – Nu. 



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru – De ce? 
D-na Rădulescu Ramona – Nu știam că trebuie. 
D-nul Stănescu Vasile – Dacă se scoate la licitație, nu se știe dacă o ia S.C. Urban. 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu are cine s-o ia. 
D-nul Stănescu Vasile – De unde știți? Poate vine cineva cu doi muncitori și face ce fac aceștia 

cu 5 muncitori. Știți ce utilaje au? 
D-nul Neacșu Ionuț - Să mărească tarifele. 
D-na Rădulescu Ramona – O să mărim și tarifele. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
16. Constituirea Comisiei speciale de analiză și verificare a situației construcțiilor și a 

terenurilor ocupate de S.C. SPICUL S.R.L.- Drăgănești-Olt, aflate în Parcul orășenesc. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Secretar – Există un amendament depus în cadrul Comisiei de Urbanism în sensul de a fi 

efectuate unele modificari: La art. 1 să nu fie Comisie specială de analiză și verificare, ci să fie Comisie 
mixtă de analiză și verificare a situației construcțiilor și a terenurilor ocupate de S.C. SPICUL S.R.L.- 
Drăgănești-Olt, aflate în Parcul orășenesc. Ca și componență sunt menționați 3 consilieri locali și 2 
reprezentanți ai Primăriei din partea Serviciului Urbanism. Există și un referat al d-lui ing. Preoteasa 
Ionel, șef. Serv. Urbanism prin care îi desemnează pe d-nul Cîrstea Marian și pe d-nul Dumitru Viorel. 
La art. 2, în ceea ce privește durata, din 15.11.2023 până la 31.01.2024. Acesta este conținutul  
amendamentului Comisiei Urbanism. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot amendamentul Comisiei 
Urbanism, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

D-nul Stănescu Vasile – Care ar fi atribuțiile comisiei? Ce trebuie să facă? Comisiile acestea 
funcționează după un regulament. Trebuie să dea un raport lunar? Să-l dea la sfârșitul perioadei? Ce 
face concret? 

D-nul Secretar – Atribuțiile sunt menționate în cadrul proiectului de hotărâre la art. 2. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Având în vedere că această comisie este formată și din 2 reprezentanți 

ai primăriei, cred că și primăria va acorda un sprijin acestei verificări. Primăria va contracta o firmă 
specializată care să facă măsurătorile. Această firmă va merge împreună cu comisia, va măsura și va 
compara măsurătorile cu ce există în acte la primărie. 

D-nul Viceprimar – Consider că întâi stabilim comisia, apoi se va contracta o firmă autorizată, 
iar comisia respectivă nu are decât să analizeze nu trebuie să meargă în teren. Poate să se și 
deplaseze în teren dacă așa doresc membrii acesteia. 

D-nul Stoenică Alexandru – Merg la fața locului și fac un proces verbal, după care solicită 
documentele necesare, dacă acestea există sau nu există. 

D-nul Mocioacă Ilie – Nu este rea ideea dumneavoastră, dar eu vă spun că este o poveste 
sensibilă. Și când am fost eu viceprimar s-a mai încercat așa ceva. O să vedeți că o să vină acea 
persoană și o să spună de ce măsoară doar la el și nu și la alții. În locul dumneavoastră alegeam 2-3 
cazuri pentru că o să se interpreteze că este o patimă a d-lui Nădescu Viorel, că îl concurează cel care 
are localul din parc. 

D-nul Stoenică Alexandru – Problema a plecat de la proiectul european. 
D-nul Mocioacă Ilie – Este o părere a mea, eu nu am acuzat pe nimeni de nimic. Eu urez 

succes acelei comisii, nu-mi doresc să fac parte din ea pentru că știu ce o să iasă. 
D-nul Nădescu Viorel – Atunci să-i lăsăm să funcționeze așa? 
D-nul Mocioacă Ilie – Orașul este plin de cetățeni în aceeași situație.  
D-nul Nădescu Viorel – Dar de ce să-i lăsăm așa? 
D-nul Mocioacă Ilie – Eu sunt de acord cu această comisie. 



 
 

D-nul Nădescu Viorel – Sunti cetățeni care sunt corecți și au autorizații de construcție, plătesc 
P.U.Z., plătesc autorizație de construcție. De ce ceilalți trebuie să construiască haotic? 

D-nul Mocioacă Ilie – Am spus că este o idee bună a dumneavoastră, dar orașul este plin de 
așa ceva. Să nu mă apuc să dau exemple, că este bombă. Inclusiv la unul din semnatarii proiectului s-
ar putea să fie bomba aceasta. Și când spun s-ar putea, există un sâmbure de adevăr. Sunt de acord 
cu comisia, dar repet nu-mi doresc să fac parte din aceasta. 

D-nul Viceprimar – Propun ca președinții de comisii să desemneze câte un reprezentant. 
D-nul Stănescu Vasile – Să fie desemnați dintre cei care au inițiat proiectul de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu este bine, pentru că se interpretează. 
D-nul Viceprimar – Păi și așa nu se interpretează? Trebuie să ne și asumăm. Eu merg acolo și 

fac ce trebuie. De ce să-mi fie frică? Ne asumăm. Am inițiat un proiect și ne asumăm. 
D-nul Stănescu Vasile – Când am făcut comisiile eram de la partide diferite. 
 D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – S-au constituit comisii în acest consiliu 

local pe fel de fel de ramuri. Nu s-a spus că cine a inițiat proiectul trebuie să numească membri 
comisiilor. Vă rog să faceți propuneri. 

D-nul Stănescu Vasile – Propun pe d-nul Stoenică Alexandru, d-nul Ciubuc Dumitru și d-nul 
Nădescu Viorel. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Eu propun pe d-nul Stănescu Vasile, d-nul Stoenică Alexandru și d-nul 
Prundeanu Narcizel. 

D-nul Stănescu Vasile – Eu nu accept să fac parte din comisie.     
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot propunerea ca d-nul Stoenică 

Alexandru să facă parte din comisie, înregistrându-se 10 voturi pentru (Popescu Daniel, Achim Iulian, 
Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă Ilie, Tobescu Dorel, Vitan Marius, Manea-
Naidin Laura și Prundeanu Narcizel) și 6 abțineri (Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, Fieraru Gheorghe, 
Neacșu Ionuț, Ghica Ion Costin și Dobre Violeta) (d-nul Stoenică Alexandru nu votează). 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot propunerea ca d-nul Ciubuc 
Dumitru să facă parte din comisie, înregistrându-se 10 voturi pentru (Popescu Daniel, Achim Iulian, 
Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă Ilie, Tobescu Dorel, Vitan Marius, Manea-
Naidin Laura și Prundeanu Narcizel) și 6 abțineri (Nădescu Viorel, Stoenică Alexandru, Fieraru 
Gheorghe, Neacșu Ionuț, Ghica Ion Costin și Dobre Violeta) (d-nul Ciubuc Dumitru nu votează). 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot propunerea ca d-nul 
Nădescu Viorel să facă parte din comisie, înregistrându-se 10 voturi pentru (Popescu Daniel, Achim 
Iulian, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă Ilie, Tobescu Dorel, Vitan Marius, 
Manea-Naidin Laura și Prundeanu Narcizel) și 6 abțineri (Ciubuc Dumitru, Stoenică Alexandru, Fieraru 
Gheorghe, Neacșu Ionuț, Ghica Ion Costin și Dobre Violeta) (d-nul Nădescu Viorel nu votează). 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot propunerea ca d-nul 
Prundeanu Narcizel să facă parte din comisie, înregistrându-se 8 voturi pentru (Nădescu Viorel, Ciubuc 
Dumitru, Stoenică Alexandru, Fieraru Gheorghe, Neacșu Ionuț, Ghica Ion Costin, Dobre Violeta și 
Mocioacă Ilie) și 8 abțineri (Popescu Daniel, Achim Iulian, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin 
Marian, Tobescu Dorel, Vitan Marius și Manea-Naidin Laura) (d-nul Prundeanu Narcizel nu votează). 

 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
17. Retragerea dreptului de folosință gratuită, în suprafață de 300 mp, persoanelor care  

nu și-au îndeplinit obligațiile impuse de Legea nr. 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor 
pentru construirea unei locuințe proprietate personală. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru – Aceste persoane ce nu au îndeplinit? Nu au autorizație? 
D-nul Viceprimar – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ziceați că faceți P.U.Z. pentru Zootehnie? Nu este gata? Oamenii 

aceștia vin și cer loturi cu speranța că este P.U.Z. acolo. Dacă noi lungim P.U.Z.-ul acesta până trece 
anul, ei nu pot lua autorizația.  

D-nul Viceprimar – Se pare că la începutul anului, prin ianuarie, vom avea P.U.G.-ul. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Când fac oamenii aceștia cereri, spuneți-le situația exactă. Că nu este 

P.U.Z. și s-ar putea să nu se încadreze în termenul de 1 an. 
D-nul Nădescu Viorel – Trebuie făcut P.U.Z. ca să nu mai retragem loturile oamenilor. 
D-nul Stănescu Vasile – Aceștia sunt dintre cei care nu s-au interesat nici de autorizații. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
18. Atribuirea de loturi în folosinţă  gratuită în suprafaţă de 300 m.p, unor solicitanţi care  

îndeplinesc criteriile impuse de Legea nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru 
construirea unei locuinţe proprietate personal. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
19. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 100/11.09.2023 referitoare la  acordarea unui 

ajutor de urgență, constând într-o sumă de bani, d-nei DAVID Florentina Claudia. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Este proiectul pe care l-am aprobat luna 

trecută. Am înțeles că au apărut niște probleme. Este o altfel de situație față de cum am aprobat-o noi 
atunci. Situația a fost prezentată de către d-nul secretar la comisii. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
 
20. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „ Continuare  

lucrări la sediul Primăriei Drăgănești-Olt, str. N.Titulescu, nr.150, Orașul Drăgănești-Olt”. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
 D-nul Viceprimar – Prețul de 500 euro care era trecut la suprafața construită, prezentată la CNI, 
era foarte mic. Nu sunt banii noștrii, plătesc ei. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 



 
 

 
 
21. Stabilirea plafonului minimal al salariului de bază brut lunar pentru funcţiile publice şi  

contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Oraşului Drăgăneşti-Olt, 
începând cu 01.10.2023. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Secretar – Așa cum bine cunoașteți s-a majorat salariul minim. În cauză sunt următoarele 

categorii: îngrijitorul, referent debutant și gradul II și contractualul referent debutant. Aveau toți salariile 
sub 3.300 lei, motiv pentru care se stabilește plafonul acesta, conform H.G. nr. 900/2023. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
 
22. Întrebări, interpelări. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Săptămâna trecută tractorul de la S.C. Urban și cei de la legea nr. 416 

încărcau moluzul care rezulta de la gropile de la stâlpii de iluminat. Vă întreb dacă au taxat firma 
respectivă? 

D-nul Viceprimar – Nu stiu dacă au taxat. Este doamna director aici. 
D-nul Ciubuc Dumitru - Și cei de la 416? 
D-na Rădulescu Ramona – Am taxat. 
D-nul Ciubuc Dumitru - Și cei de la 416? 
D-nul Viceprimar – Eu știu că au taxat. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Au taxat tractorul, dar oamenii de la 416 fac lucrări la firma care ia bani 

de la primărie? 
D-nul Viceprimar – La ce oră ați văzut asta? 
D-nul Ciubuc Dumitru – La 11.30. 
D-nul Viceprimar - Știți la ce oră se termină programul celor de la 416 la noi ? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Era în timpul programului. Îi supraveghea d-nul Dorobanțu Ion. Să 

înțelegem că firma care a luat iluminatul face o parte din lucrări cu oamenii de la 416. 
D-nul Viceprimar – Nu este adevărat. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cum nu este adevărat, dacă ei încărcau remorca? 
D-nul Viceprimar – Eu vă spun că nu este așa. Poate s-au descurcat ei în afara programului. 

Credeam că ziceți că nu au taxat, dar eu știu că au taxat. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cum s-au descurcat? În timpul programului? Vă spun eu că nu 

taxaseră. 
D-na Rădulescu Ramona – Era opt jumătate dimineața. 
D-nul Ciubuc Dumitru - Și ce căutau pe stradă fără să taxeze? 
D-nul Viceprimar – Reprezentantul firmei a venit mai târziu și a plătit taxa. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Spuneți ce căutau cei de la 416 să încarce remorca? 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Așa s-a întâmplat și când s-a dezafectat 

Grădinița Elena Farago. Totul a fost încărcat acolo de cei de la 416, care nu au fost plătiți de firmă 
pentru că i-am întrebat. Deci ei au fost trimiși acolo de Primărie. I-am întrebat pe toți, pentru că îi știu. 
Au fost trimiși de primărie să facă treaba pe care trebuia să o facă firma care a contractat lucrarea. 

D-nul Ciubuc Dumitru – În altă ordine de idei, noi avem în contractul de salubrizare, ca toate 
moluzurile să le ia firma să le ducă. 

D-nul Viceprimar – Care firmă? 
D-nul Ciubuc Dumitru – De salubrizare. Așa scrie în contract. Plătește cine produce moluzul și 

le ia firma de salubrizare. Văd că toate moluzurile din oraș se duc pe câmp.  
D-nul Viceprimar – Dacă știți cine duce, de ce nu spuneți? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dumneavoastră nu știți? Duceți-vă cu mașina în jurul orașului și veți 

vedea moluzul depozitat pe câmp. 



 
 

D-nul Viceprimar – Sunteți sigur că sunt de la noi? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Trebuie să fie de undeva. Dacă nu sunt de la noi, de unde sunt? 
D-nul Viceprimar – Sunt de la cetățeni. Am exemple și de aici, din sală. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Toată lumea cară piatră de la groapa din Jugălie. 
D-nul Viceprimar – Nu cară nimeni. Se cară doar pentru interesul localității. Au luat doar cei de 

la S.C. Urban. Doamna director știe. Cât ați luat doamnă săptămâna trecută? Să vă mai spun ceva. Am 
dat două mașini de piatră pentru două mașini de nisip să avem pentru deszăpezire. 

D-na Rădulescu Ramona – Așa este. 
D-nul Viceprimar – Am făcut așa ca să nu mai cumpărăm noi nisipul. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Doamna director, cum v-ați înregistrat cu nisipul? 
D-na Rădulescu Ramona – Nu m-am înregistrat. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Când faceți situația de lucrări spuneți că ați aruncat nisip și încasați 

bani de la primărie. 
D-na Rădulescu Ramona – Mai avem nisip și de anul trecut. 
 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ați mutat groapa de gunoi la Comani. 
D-nul Viceprimar – Am pus paznic de o săptămână acolo. Au început oamenii să ocolească și 

să ducă gunoiul pe câmp. Vreți să arăt poze cu cetățeni care duc gunoiul pe câmp? Și nu sunt din 
Drăgănești. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Vă arăt eu poze cu cine duce gunoiul, inclusiv mașina. De la S.C. 
Urban. 

D-nul Viceprimar – Poate căra frunze sau crengi. 
D-nul Ciubuc Dumitru – S.C. Urban are mașină de tocat crengi? 
D-na Rădulescu Ramona – Da, este în garaj. 
D-nul Viceprimar - Și de ce nu ați folosit-o. 
D-na Rădulescu Ramona – Nu știu din ce motiv nu a fost folosită. 
D-nul Viceprimar – De acum să o folosiți. 
D-nul Fieraru Gheorghe – Domnule Viceprimar, cadrele didactice de la Liceul tehnologic vor să 

știe care este motivul pentru care nu se decontează naveta, atâta timp cât ne-ați mutat la Mărunței? 
Presupun că nu este pentru o lună sau două, o să dureze această situație. 

D-nul Viceprimar – Aste este o situație de excepție. Acolo se lucrează, avem un termen ca până 
la 31 decembrie să fie gata. Nu știu dacă avem bani pentru asta. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – De ce? Nu există aprobare pentru 
relocarea la Mărunței? Dacă există aprobare, există și bază legală. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu este treaba primăriei. Este treaba directorului de școală. Trebuia să 
vină cu o lista așa cum vine lunar cu lista pentru decontarea navetei. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Acum toți fac naveta. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Să le dea la toți. Cei care vin de la Slatina primesc mai puțin. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Exact, pentru că până la urmă naveta 

cadrelor didactice din Drăgănești se scade din naveta celor de la Slatina. 
D-nul Fieraru Gheorghe – Domnul director spune că nu are o bază legală. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Domnul director să ia legătura cu domnul 

jurist al Inspectoratului școlar. 
D-nul Viceprimar - Știți a cui a fost decizia de a fi mutați acolo? A fost a Inspectoratului școlar. 
D-nul Fieraru Gheorghe – Trebuie să găsim o soluție. 
D-nul Viceprimar – Directorul trebuie să găsească. 
D-nul Fieraru Gheorghe – Domnul director spune că nu are o bază legală. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Domnul Ciubuc Dumitru are dreptate. Din 

moment ce a fost decizia Inspectoratului școlar consider că juriștii de acolo trebuie să găsească baza 
legală pentru această situație. Diferența nu ar fi foarte mare pentru că cei care vin de la Slatina nu mai 
fac decont Slatina – Drăgănești, fac până la Mărunței. Se compensează cumva. 

D-nul Fieraru Gheorghe – Situația asta nu este pentru o lună, două. O să dureze. 
D-nul Viceprimar – Noi am încercat pe cât posibil ca până la 1 decembrie sau de Moș Nicolae 

să fie gata. 
D-nul Fieraru Gheorghe – La cum se lucrează acolo... Ieri am văzut 3 muncitori. 



 
 

D-nul Viceprimar – Poate a fost o zi cu 3 muncitori.  
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – La grădinița Comani, toată vara a fost o 

săptămână goală și o zi 3 oameni și iar o săptămână goală. Nu mai contează. Important este să se 
facă lucrarea. Ideea este că domnul primar a spus că la Comani constructorul de la grădiniță a promis 
că va fi gata înainte de 1 noiembrie. Îmi pare rău că nu este aici ca să-l întreb dacă acest termen va fi 
respectat sau nu, pentru că, dragi colegi, să știți că este foarte greu să funcționăm unde funcționăm. 
Traseul copiilor până la baie merge printre găinați de porumbei, excremente de șobolani și de șoareci. 
La baie este curat, dar ăsta este traseul. Este foarte delicat, cu niște scări incomode, eu trebuie să iau 
fiecare copil în brațe după scenă și să-l pun jos ca să îi duc la baie. Spațiul este impropriu, trebuie să 
fiu atentă să nu se urce pe geam să-l deschidă, ba să nu iasă pe hol. Nu avem personal suficient ca să 
funcționăm acolo pentru o perioadă îndelungată de timp în condiții de securitate, nu mai vorbesc și de 
igienă. Cam asta este ideea. Până la urmă domnul primar a zis că nu putem să ne băgăm că sunt 
fonduri europene. Putem să ne băgăm, suntem edilii orașului. Dacă ține la buna desfășurare a 
procesului educațional putem să intervenim, că doar sunt cunoștințele noastre cei care lucrează acolo. 
Să le spunem, să facem ceva să aducem copiii la locul lor. 

D-nul Viceprimar – Am reținut. Eu aș vrea ca atunci când venim cu tot felul de motive să venim 
și cu soluții. Aveți și soluții la ce spuneți? 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Ce soluții? Să mă duc eu să muncesc 
acolo? 

D-nul Viceprimar – Ce soluții aveți? Credeți că nu am încercat? 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Soluția era la dumneavoastră. 
D-nul Viceprimar – Am încercat toate variantele. Sunt singurele și cele mai bune. Ce v-a spus 

domnul primar că la 1 noiembrie este gata, v-a spus ce și-ar dori și ce i s-a spus și dumnealui. 
Constructorul se întâlnește și cu probleme, de exemplu fabricantul nu-i aduce materiale la timp, sau 
fabricantul .... 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Dar constructorul nu știa că mai sunt și 
piedici? Credea că toată lumea îi stă la dispoziție? Înseamnă că nu a mai făcut proiecte de acest gen. 
Este primul pe care îl face. 

D-nul Viceprimar – Dacă nu făcea, nu putea să câștige licitația. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta - Și dacă a mai făcut, nu știa că mai 

întâmpină piedici? 
D-nul Viceprimar – Sunt mai mulți factori. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Eu vă cred că sunt mai mulți factori. 
D-nul Viceprimar – El știe că are termen până la 31 decembrie. Dacă nu respectă acest termen 

atunci luăm măsuri cu el. Dacă el este în termen, ce să-i zic eu? 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta –  Am avut discuția acesta și acum ceva 

vreme ... 
D-nul Viceprimar – Am încercat să grăbim, dar nu s-a putut. Ne-au promis, dar ... 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Eu nu cred că ați încercat. Ideea este că 

sunt condiții improprii peste tot în Drăgănești. Și Liceul tehnologic și Grădinițele. 
D-nul Viceprimar - Și acasă, înainte să fie bine, trebuie să fie rău. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Nu este vorba de zugrăveală aici, este 

vorba că vacanța a fost destul de lungă și s-a stat degeaba. Asta este ideea. Trei luni de zile s-a stat 
degeaba. 

D-nul Viceprimar – Erau în termen. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Nu ma interesează că era în termen. Asta 

era problema dumneavoastră a edililor, să mergeți să pistonați terenul. Dacă eu aștept să-mi aducă nu 
știu cine frunzele să mi le lipească în copac, niciodată nu o să se întâmple lucrul acesta. 

D-nul Viceprimar – Nu ați înțeles nimic din ce am spus. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Ba am înțeles tot. Că suntem în termen și 

ne doare la bască. Că nu ne interesează sănătatea și securitatea copiilor și buna desfășurare a 
procesului de educație. Că nu vrem să ne implicăm. 

 
D-nul Prundeanu Narcizel – Vroiam să aduc în discuție spiritul civic al drăgăneștenilor. Sunt 

indignat de faptul că, acei pomi puși pe marginea drumului, l-a inițiativa mea, au fost rupți. 



 
 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Nu aveți camere de filmat? 
D-nul Prundeanu Narcizel – Noi vrem să avem curat. Oameni în toată firea stau pe bănci și 

mănâncă semnițe. Trebuie să vină cineva să le facă curat. Propun să punem urgent în funcțiune 
camerele de filmat din oraș. Așa o să-i vedem pe cei care fac probleme în oraș, care rup pomii, 
mănâncă semnițe. Ne ușurează și nouă munca și avem și orașul frumos. Cetățeanul nostru vrea doar 
să fie curat, dar tot el face mizerie. 

D-nul Viceprimar – Asta mai pleacă și de la școală, de la educație. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Nu vă supărați, copilul petrece în școală 

sau în grădiniță de la patru până la șase ore maxim, restul petrece cu familia.  
D-nul Viceprimar – Cât vă ia doamnă să spuneți copilului să nu arunce hârtia pe jos. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Domnule Viceprimar, eu pot să-i spun 

copilului toată ziua să nu arunce hârtia pe jos dacă a mâncat ceva. Dacă el vede părintele, memoria 
vizuală este mult mai puternică. Copilul va ține minte ce vede în familie. Familia este factorul cel mai 
important în educație. 

D-nul Prundeanu Narcizel – Referitor la gunoi, eu văd oameni, care se pretează a fi oameni, că 
duc gunoiul la câmp în loc să-l ducă la tomberon.  

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Să știți că cei care distrug pomii, care lasă 
mizerie în urma lor, nu sunt cei care țin la curățenie. Noi ceilalți ținem. 

D-nul Stănescu Vasile – Cine golește coșurile stradale de gunoi? Vreau un răspuns clar. 
D-nul Viceprimar – Cei de la 416. 
D-nul Stănescu Vasile – La noi nu se golesc. Cei de la salubritate nu vor să le golească. Nu 

este o regulă? Când trec să le golească? 
 
Simion Marin Ion – cetățean al orașului – Vreau să dau dreptate doamnei Dobre Violeta. Eu am 

fost amendat de poliție pentru că am sunat la 112, pentru că tatăl unui paznic al primăriei mânca 
semințe pe bancă, iar sticla de bere a aruncat-o jos și mi-a zis: „mătură băi slugo!” Domnul Constantin 
Maradona a aruncat mizeria după ce eu am măturat trotuarul. Această persoană a spus domnului 
primar și doamnei director că i-am blestemat copii. Nu am blestemat niciun copil. I-am spus că trebuie 
să fie om. Dacă un copil vede că tu ai aruncat mizeria, așa va face și copilul. Cei care vând zarzavat pe 
stradă spun că îi deranjez. Mă fac handicapat. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta – Se pune praf pe zarzavat. 
D-nul Simion Marin Ion – Dar eu trebuie să-mi fac treaba. 
D-nul Stoenică Alexandru – De ce vând pe trotuar și nu se duc în piață? 
D-nul Simion Marin Ion – Eu stau și peste program să-mi fac treaba. Doamna director îmi spune 

că am contract pe trei luni și apoi mă dă afară. Chiar și domnul primar mi-a zis treaba asta. De ce? 
Pentru că vine un rom, Constantin Maradona, aruncă mizeria și spune că i-am blestemat eu copiii. Nu 
este adevărat. 

D-nul Viceprimar – Chiar mie mi-a spus. Am luat eu vreo măsură împotriva ta? 
D-nul Simion Marin Ion – Doamna director mi-a spus de nenumărate ori că am blestemat eu 

copiii. 
D-na Rădulescu Ramona – Eu ți-am spus să ai grijă la limbaj pentru că vin persoane să-mi 

spună că îi blestemi.  
D-nul Simion Marian Ion – Care persoane? Romii care sunt rudele lui. 
D-na Rădulescu Ramona – Eu ți-am spus să-ți faci treaba. 
D-nul Simion Marin Ion – Eu nu vreau să fiu discriminat. Una din angajate mă face nebun, 

handicapat, mă insultă. În fața doamnei director a spus așa. Nu ai voie să-ți jignești colegul de muncă. 
Eu vreau să fiu o persoană corectă, nu ca cei care beneficiază de alocații și ajutoare sociale și nu 
prestează muncă. 

D-nul Viceprimar – Poate prezintă acte medicale că nu pot presta muncă. 
D-nul Simion Marin Ion – Legea spune să fie controlați. Constantin Maradona a spus că este 

bolnav și el muncește în altă parte. Are și mașină și căruță. 
Eu ca persoană cu handicap plătesc gunoiul. Sunt multe persoane, la Stadion, care sunt foarte 

mulți în casă, care nu plătesc gunoi, nu plătesc impozit, dar au ajutoare sociale și alocații.    
Așa cum eu plătesc gunoiul, toată lumea trebuie să plătească.  
 



 
 

 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Dobre Violeta, mulţumeşte consilierilor pentru participare 

şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune consilierilor încheierea 
lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                     Contrasemnează,                     
                           Consilier                                                             Secretar general U.A.T. 
                      Dobre Violeta                                                            Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
 
 

                                                                     Întocmit, 
                                                                 Cons. Jianu Marius                                                                      


